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SP  KEN

YRKE: Nyanställd platschef
BOR: Evedal utanför Växjö 
TALANG: Ishockeytränare, regerande 
TV-puckmästare med tjejernas Smålandslag 
JOBBAR JUST NU: Förberedelsearbeten för 
ombyggnad av 220 lägenheter, Kv Äpplet 
och Päronet åt Växjöbostäder 
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NYHETSBREV TILL ANSTÄLLDA PÅ DYNACON  

Vår, Värme, Vaccin  
Mars månad och våren är här! Men mars är en månad 
känd för bakslag. Trots allt blir det ljusare och varmare 
allt eftersom. Vi lever i en annorlunda värld på många 
sätt och vi ser snart fram emot de tre V:na  
Vår, Värme, Vaccin!

Ett ganska nytt sätt är att anbuds- 
tilldelningar tas tillbaka och det  
överklagas till höger och vänster.
Det gäller framför allt i Kalmar- 
området.Tråkig trend men också  
tråkigt att förfrågningar görs så  
komplicerade att  det är nästan  
omöjligt att allt blir korrekt och  
man får lägga mycket tid på onödig formalia.
En annan märklig situation är att det är hård prispress på 
anbuden samtidigt som vi får aviseringar på prishöjningar 
på material, exempelvis trä. Containerfrakter har plötsligt 
tre-dubblats i pris.

Vi gör vårt bästa och fokuserar på det vi kan påverka och 
det finns trots allt en hel del att räkna på.

Exempel på nyvunna projekt
Ombyggnad Kronobergs skola åt Heimstaden i Växjö.
2 projekt åt Kalmarhem och det känns roligt att fortsätta 
samarbetet med dem. Och så väntar vi på några överkla-
gade projekt … vi får se hur det går.

PÄR ENGSTRAND 

MÅNADENS PROFIL

Tips och idéer till nästa SPIKEN som kommer ut i MARS2021 skickas till 
ansvarig utgivare:  Håkan Stjernqvist hakan.stjernqvist@dynacon.se

» Vi gör vårt 
 bästa och  

    fokuserar! «
 

/ Håkan

Certifiering
Vi har startat arbetet mot certifiering kvalitet, 
miljö och arbetsmiljö med ambitionen att vi ska 
vara godkända och få certifikat under sommaren. 
Mer om detta kommer längre fram.

Biltemaprojekten
Biltema i Oskarshamn är slutbesiktigat och god-
känt. Vid Biltema i Kristianstad är nu stommen 
uppe och snart är taket på .
Bra skyltat, eller hur?

Bredvik, Växjö
Vårt ”egenregiprojekt”! Bostäderna i Bredvik 
börjar bli klart. Intresset att hyra har varit stort 
och det mesta är redan uthyrt nu. 
Det har visat sig vara en riktigt bra och lyckad 
produkt till vettig hyra. 


